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Betreft: Art. 47 vragen van PvdA betreffende betreffende “Sluiting opvang Singel 9” 

 
 
Geacht college, 
 

Tijdens de behandeling van de kaderbrief spraken we al even kort over de sluiting van Singel 9 en 
naar aanleiding daarvan leven er bij de PvdA nog wel wat vragen/zorgpunten. 
Zoals u zelf in de kaderbrief heeft aangegeven is de dag- en nachtopvang met plaats voor max. 50 
cliënten in Singel 9 niet meer van deze tijd en wordt deze het komende jaar in samenwerking met het 
Leger des Heils gesloten. U gaat vervolgens over tot het verspreid over de stad inrichten van de dag- 
en nachtopvang in kleinere locaties. 
 
We hebben hierover de volgende vragen: 
 
1. Wanneer worden de nieuwe locaties exact bekend? Of heeft u al een eerste indicatie? 

2. Wanneer sluit Singel 9 exact? 

3. Hoe gaat u de buurten betrekken bij het inrichten van de kleine nieuwe locaties? En wat is klein? 

 

Wij zouden graag zien dat de buurten die het betreft door u in een vroegtijdig stadium worden betrokken. 

Uw antwoord tijdens de behandeling van de kaderbrief baarde ons op dat punt toch enigszins zorgen, 

omdat het niet goed met buurten communiceren tot veel onrust kan leiden. Ook uw antwoord dat het 

Leger des Heils aan zet is, is wat ons betreft onvoldoende. In het verleden heeft het Leger des Heils bij 

het betrekken van de opvang aan de Tongerseweg de buurt hier niet of nauwelijks bij betrokken. Dit 

heeft ertoe geleid dat de gemoederen in de buurt (onnodig) hoog zijn opgelopen. Wij verzoeken u dan 

ook dringend om het zoeken en betrekken van de nieuwe locaties op een veel betere manier te organi-

seren (en de buurt actief te betrekken) en als gemeente zelf de regie in handen te houden. 

 

4. Mogen we ervan uitgaan dat een situatie zoals in het verleden op de Tongerseweg zich niet voor 

zal doen en uw met de buurt communiceert? 

 
Namens de PvdA-fractie,  
 
Maren Slangen 
Manon Fokke 


